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Rondvraagpunt lid Ploumen (PvdA) 

 

 
Van: Ploumen, L.  

Verzonden: dinsdag 5 februari 2019 9:08 
Aan: Commissie VWS 

Onderwerp: Verzoek  

 

Geachte griffier, 

  

Ik wil verzoeken of de minister voorafgaand aan het Algemeen Overleg Medisch 

Specialistische Zorg/Ziekenhuis de Kamer met een brief kan informeren over de stand van 

zaken rond het faillissement van de IJsselmeerziekenhuizen. Daarbij wil ik graag dat hij in 

gaat op de volgende punten: 

  

-          Hoe staat het met de acute verloskunde en spoedeisende hulp in Flevoland? 

-          Hoe staat het met de overname van de IJsselmeerziekenhuizen? Welke 

specialismen kunnen worden overgenomen? En voor welke zorg moeten patiënten 

naar ziekenhuizen elders? 

-          Worden de treeknormen overal gehaald? 

  

 

 

Lilianne Ploumen 

Tweede Kamerlid PvdA  

woordvoerder Buitenlandse Zaken, Curatieve Zorg, SheDecides 

 


